

Virtual Catalogue for Art History relaunched

Dr.

artlibraries.net: Virtual Catalogue for Art History relaunched

The Virtual Catalogue for Art History, so far named VKK (Virtueller Katalog Kunstgeschichte), has today (March 7, 2007) been relaunched as

artlibraries.net - Virtual Catalogue for Art History
www.artlibraries.net

artlibraries.net is an international meta search interface based on the technology of the well known KVK (Karlsruher Virtueller Katalog), allowing the integrated retrieval of bibliographic records and other objects (archival materials, photographic collections etc.) of databases provided by distinctive art libraries.

Currently, the VKK gives access to about 6 million records including a high percentage of records for articles in periodicals, conference papers, festschriften, exhibition catalogues and exhibition books, etc. The interface is multilingual (English, French, German, Italian).

Please visit the new website. Thank you for updating pertinent links and bookmarks.

Der Virtuelle Katalog Kunstgeschichte, bisher VKK genannt, wurde heute (7. März 2007) relauncht als

artlibraries.net - Virtual Catalogue for Art History / Virtueller Katalog Kunstgeschichte
www.artlibraries.net

artlibraries.net ist ein internationaler Meta-Katalog auf der Basis der Technologie des bekannten KVK (Karlsruher Virtueller Katalog) und erlaubt das integrierte Retrieval von Literaturnachweisen und anderen Inhalten (Archivalien, Photographien etc.) von Datenbanken bedeutender Kunstbibliotheken.

Zur Zeit kann artlibraries.net auf ca. 6 Millionen Datensätze zugreifen (Stand: Januar 2007), mit einem hohen Anteil von Aufsatznachweisen aus Zeitschriften, Tagungspublikationen, Festschriften, Ausstellungskatalogen und -büchern etc. Das Interface ist mehrsprachig (Deutsch, Englisch, Französisch, Italienisch).

ArtHist.net

Bitte besuchen Sie die neue Website und aktualisieren Sie Ihre entsprechenden Links und Bookmarks. Vielen Dank.

Quellennachweis:

WWW: Virtual Catalogue for Art History relaunched. In: ArtHist.net, 09.03.2007. Letzter Zugriff 28.12.2024.

<<https://arthist.net/archive/29117>>.